
Protokoll.
Styrelsemöte SMC-Kronoberg. 2012-09-04.

Närvarande: Majvor, Kaj, Per, Knut, Björn, Jarkko, 
Hasse,

§ 1. Mötets öppnande:

§ 2. Val av mötessekreterare samt justerare: Sekr sittande just 
Jarkko och  Hasse

§ 3. Godkännande av dagordning: Godkändes

§ 4. Föregående mötesprotokoll: Uppläste och godkändes

§ 5. Framskjutna ärenden: 50 års: Ordf har framfört ide till riks om 
stafett  igenom sverige. 

 Regional körning med samarbets distrikten med 
 gemensamt mål. Framskjutet till nästa möte.

§ 6. Rapporter:
• Ordförande: Behövs 20 pers för att köra HLR via riks. 
• Kassör: Meddelar att budget kommer skickas inom kort.
• Länsinformatör: Inget
• Väg & Fikaguide ansv: Inget
• Valberedning: Ej Närvarande
• Rixårsmöte: Sista anmälan till storkurshelgen 12:e okt 

Valberedningen bör närvara. Diskussioner ang Länstian 
inga beslut. Nästa riksårsmöte i Uppsala UKK 14:e sept 
2013. Ev samarbete med SWEMO diskuterades.

• Övrigt: Inget

§ 7. Skrivelser:  Inget inkommet

§ 8. Hemsida: Inget

§ 9. Räppe, vara eller inte vara: Ordföranden påtalar att det ev går 
att söka          pengar för räppes fortlevnad. 



§ 10. Distriktsårsmöte: 

§ 11. Sammarbete region Sydost möte i räppe:  Söndag den 
120909 kl 12       träffas vi informellt 
på Räppe.

§ 12. Kronobajken: Inget nytt.

§ 13. Ekonomiska beslut: Inget.

§ 14. Övrigt: Björn kikar ”självgranskning” av styrelsen. 

§ 15. Mötets avslutande:  Avslutades.

Just Just


